
Proces-verbal
Tncheiat Tn sedinta extraordinara a Consiliului

General al Municipiului Bucure9ti din data
de 07 septembrie 2021, ora 10:00

Convocarea sedintei extraordinare a fost facuta de catre Primarul
General al Municipiului Bucure9ti, domnul Nicu9or DAN, prin dispozi jia
Tnregistrata sub nr. 884/03.09.2021.

§edinta a avut loc sediul autoritatii deliberative din municipiul
Bucure9ti, B-duI Regina Elisabeta nr. 47, sector 5, etaj 3, la care au
participat online 32 din cei 55 de consilieri generali.

§edinja s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinla WebEx, in conformitate cu
prevederile H.C.G.M.B. nr. 94/23.03.2020.

La 9edin@ au participat urmatorii: domnul Nicu9or DAN – Primarul
General al Municipiului Bucure9ti, doamna Georgiana Zamfir- Secretar
General al Municipiului Bucure9ti 9i doamna Mariana Brod – Director
executiv. Directia Asistenta Tehnica si Juridica.

La 9edinta au fost absenti: Badulescu Aurelian, Calenjaru Nasi,
Circa Honorius Edward Adrian, Comanici Ancuja Sorina, Davidescu
Mariana Monica, Doicin Cristian Vasile, Enciu Mihaela, Gherghiceanu
Florentina, Hopinca Rare9, lordanescu Anghel, Lipa Elisabeta, Lixandru
lonel Florian, Maxim Marius catalin, Neac9u Lazar, Nicolaie George,
Olteanu Cristian Marian, Pavel Marius Adrian, Petrariu Vasile Luliu,
Purcarea Sorin, Raiciu Anca Daniela, Stoica loana, $uhan Valeriu
Nicolae, Vigheciu Adrian Nicolae.

(
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Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Buna dimineata doamnelor 9i domnilor consilieri generali.
Bine aji venit la 9edinja Consiliului General al Municipiului Bucure9ti

de astazi!

Pentru Tnceput o sa va supun la
9edin}a ordinara din data de 01

va rog sa ini Iiaji procedura

It in
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Domnii Adrian Florescu, Horia Tomescu va rog frumos sa votati.
Multumesc!
Cu 29 voturi pentru, 0 voturi Tmpotriva 9i 0 abjineri, procesul-

verbal a fost aprobat.

O sa va rog sa faceji propuneri pentru alegerea pre9edintelui de
9edin}a pentru astazi.

Domnul Consilier Deaconescu catalin lonut
Buna dimineata!

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Buna dimineata!

r Domnul Consilier Deaconescu catalin lonut
catalin Deaconescu sunt. II propun pe colegul nostru Razvan

Socolovici sa conduca sedinta de astazi. Multumesc!

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Muljumim! vad ca alte propuneri nu mai sunt.

va supun la vot propunerea domnului catalin Deaconescu
pentru alegerea pre9edintelui de 9edinji pentru 9edinta de astazi, a
domnului Razvan-Mihai Socolovici.

Domnul Militaru, domnul Tomescu.

Domnul Consilier Militaru catalin

Militaru vot “pentru”, am votat dar nu 9tiu ce s-a Tntamplat.
(

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Multumim!
Cu 30 voturi pentru, 0 Tmpotriva 9i 0 abjineri, a fost ales

pre9edintele de 9edin$ pentru 9edinja de astazi domnul Razvan-
Mihai Socolovici.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Mihai - Razvan
Buna ziua domnule primar, buna ziua stimaji colegi.
S-a cerut cuvantul pentru ordinea de zi, prima Tnscriere doamna

§tefania Petre, va rog.

Fe primar,

ineaja 9i
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bucure9tenilor care ne urmaresc. A9 vrea sa propun suplimentarea ordinii
de zi cu punctul 3 Tntrebari 9i interpeliri 9i reiterez rugamintea pe care
am avut-o cred ca cu doua 9edinje in urma de a avea la orice tip de 9edin@
punctul Tntrebari 9i interpelari pe ordinea de zi. va muljumesc!

Dornnul Prirnar General Nicusor DAN
Da, dupa cum 9ti Ii, dupa cum vede Ii, este o 9edinla cu un singur

punct ordinea de zi, eu am injeles ca vrem sa trecem cat mai repede prin
aceasta sedinta mai ales ca am avut o sedinta acum 6 zile in care si acest
punct a fost pe ordinea de zi dar daca doriji desigur, putem sa lungim.

Doamna Consilier Petre Stefania
Irni menjin propunerea dornnule primar, muljumesc.

( Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Mihai - Razvan
Multumesc doamna Petre, dau cuvantul doamnei Luminita Serban

pe ordinea de zi.

Doamna Consilier Serban Luminita - Gabriela
Buna diminea ja domnule primar general, domnule pre9edinte de

9edin R, doamna secretar general, doamnelor 9i domnilor consilieri,
doresc sa va propun suplimentarea ordinii de zi cu proiectul de hotarare
privind aprobarea protocolului de colaborare dintre A.L.P.A.B ei
Primaria Sectorului 1, urgenja care reclama aprobarea acestui proiect
deriva din faptul ca fiecare zi conteaza Tn realizarea unui proiect de o
asemenea anvergura, proiect a9teptat 9i dorit de bucure9teni.

Acest proiect trebuie sa demareze 9i sa devina realitate iar acest
lucru depinde de noi, cei care suntem aici sa reprezentam bucure9tenii 9i
care ne-au investit prin votul lor Tn func+iile pe care vremelnic Ie dejinem
astazi

Avern ocazia sa aratam ca ne ridicam la Tnaljimea a9teptarilor
oamenilor. Sper sa votaji adaugarea pe ordinea de zi a acestui proiect 9i
apoi amendamentele propuse 9i agreate cu colegii no9tri din PNL.

Menjionez ca acest proiect are referatele 9i avizele de aprobare 9i
muljumesc pe aceasta cale aparatului primariei, „Promenada Verde” este
pentru un Bucure9ti mai verde.

va multumesc!

(

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Mihai - Razvan
Muljumesc doamnei Luminija §erban, am sa $Ldomnului

primar general Nicu9or DAN, + 4 /



Domnul Primar General Nicusor DAN
Buna ziua. Doar pe punctul pe care iI avem deja pe ordinea de zi. E

vorba de un credit de 35 milioane pe care I-am obtinut pentru refinantarea
unor datorii publice pe care le avem pana la sfar9itul anului, e necesar sa
trecem acum pentru a putea plati acum o prima tran9a pe 14 septernbrie.
Din ace9ti bani, 35 de milioane, cea mai mare parte a lor se duc catre
sanatate pentru cheltuieli curente ale spitalelor 9i pentru o investitie la
Spitalul Panduri Tntr-un nou laborator, se duc la Administrajia Strazilor, se
duc pentru suplimentarea bugetului pentru Tntrejinere parcuri 9i se duc
catre iluminatul public pentru ca 9tim cu totii ca a crescut pre juI energiei,
deci implicit al iluminatului public.

Asta este pe scurt continutul hotararii care este pentru moment pe
ordinea de zi, rectificarea bugetara.

(

(

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Mihai - Razvan
Daca nu mai sunt intervenjii pe ordinea de zi, am sa rog colegii de

la tehnic sa supuna la vot propunerea doamnei §tefania Petre.
Domnul Gabriel Rau va rog sa initiati procedura de vot. va

multumesc!
Cu 32 de voturi pentru a fost adiugat pe ordinea de zi punctul

intrebari 9i interpelari. 1

Am sa va rog pe cei de la tehnic sa supuneti la vot propunerea
doamnei consilier Luminita §erban. Multumesc.

Domnul Viceprimar Buiduveanu Stelian
Domnul pre9edinte daca fmi permiteji, Stelian Bujduveanu sunt.

(

(

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Mihai - Razvan
va rog domnul Bujduveanu.

Domnul Viceprimar Bujduveanu Stelian
va rog sa corectati Tn interiorul procesului-verbal, sa noteze ca votul

meu a fost “pentru“ pentru propunerea anterioara dar am bifat alta
casuta.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Mihai - Razvan
Am notat, multumim



Cu 22 de voturi pentru, 10 abjineri 9i 0 voturi Tmpotriva proiectul
intra la punctul 4 pe ordinea de zi.

Supunem la vot ordinea de zi in integralitatea ei.

Domnul Stofor, domnul Deaconescu, domnul Mitu, domnul Moraru,
domnul Badiu 9i domnul Florescu va rog sa va exprima Ti votul. Domnule
Melciu, puteji sa daji submit, va rog? Domnii consilieri Deaconescu §i
Badiu, va rog sa procedaji la vot.

Domnul Consilier Badiu Andrei

Buna ziua. fmi cer scuze, am o problema tehnica, votez „pentru”.

( Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Muljumim, domnule consilier Badiu.

Cu 31 de voturi pentru, 1 abjinere 9i 0 voturi Tmpotriva ordinea
de zi a fost votata Tn integralitatea ei.

Punctul 2 de pe ordinea de zi – Proiect de hotarare privind
rectificarea bugetului propriu al Municipiului Bucure9ti pe anul 2021.

Daca sunt intervenjii ale colegilor? Daca nu sunt intewenjii am sa
rog colegii de la tehnic sa supuna la vot proiectul. Muljumesc.

Cu 32 de voturi pentru, 0 abjineri 9i 0 voturi Tmpotriva proiectul
de hotarare a fost adoptat.{

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, respectiv „’intrebari 9i
Interpelari”.

Am sa dau cuvantul doamnei Stefania Petre.

Doamna Consilier Petre Stefania



vacante. Solicitarea mea pentru executiv este de a inijia demersurile 9i de
a semna protocolul cu Agenjia Najionala a Funcjionarilor Publici pentru
ca atat PMB cat 9i institujiile subordonate CGMB sa poata utiliza aceasta
aplicajie in toate concursurile pentru selec+ia personalului. Noi am trimis,
grupul USR PLUS a facut o solicitare scrisa catre dumneavoastra Tn acest
sens 9i v-am ruga sa Tncepem cat mai repede demersurile pentru ca s-
a dovedit un proiect de succes 9i care transparentizeaza 9i ofera garan Iii
pentru corectitudinea concursurilor. Vi muljumesc.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Da, muljumesc. O sa facem asta, dar daca vrem sa discutam de

concursuri 9i de Agenjia Najionala a Funcjionarilor Publici, in opinia mea
chestiunea cea mai importanta este ca la examenul pentru funcjia publica
sau pentru pozilii contractuale Tn administratia publica noi sa testam cu
adevarat abilitalile unor oameni pe care vrem sa ii angajam de a se
descurca Tn meseria pentru care Ti angajam. Din pacate, in momentul
acesta, exista doua Hotarari de Guvern, una care se refera la functionari
publici 9i una la pozi Iii contractuale, cu privire la procedurile de concurs,
care in partea Tn care descriu procedura 9i subiectele de concurs lasa sa
se injeleaga ca nu poli sa dai concurenjilor bibliografia pe masa. Adica eu
a9 vrea ca Tntr-un concurs pe care iI dam la Direc jia Urbanism sau la
Direc jia Achizijii Publice sau la orice alta directie din primarie sau din
institujiile subordonate, sa lasam candidajilor pe masa toate bibliografia 9i
sa Ie dam probleme concrete de rezolvat Tn care ei ca in viata de zi cu zi
pot sa se uite Tn legile pe care trebuie sa le aplice 9i nu se testam
capacitatea lor de memorare. Din pacate, nu putem Tn momentul acesta,
pentru ca exista aceasta interpretare 9i atunci rugamintea mea pentru
ANFP este, fie se inijieze o procedura pentru clarificarea Hotararilor de
Guvern printr-o modificare, printr-o noua Hotarare de Guvern, fie sa emita
un punct de vedere catre autoritalile publice prin care sa se interpreteze
respectivele norme, astfel Tncat sa putem sa organizam concursul cu
bibliografia pe masa. Asta cred eu, din experienja 9i anterioara 9i cea din
funcjia asta, ca este principala chestiune pe care ANFP-ul trebuie sa o
rezolve.

(

(

Doamna Consilier Petre §tefania
Da, sunt de acord domnule primar ca legislatia e perfectibila 9i ca ar

fi bine sa o avem cumva actualizata T
proba practica despre care vorbeati.
complementare 9i eu sper ca vom re

'a
/

L/b/b

1 a9a feI Tncat sa permita genul de
Pe de alta pai sunt

JSi sa adera I jie



tocrnai cum spuneam, pentru a cre9te Tncrederea ca avem concursuri
corecte Tn administrajia municipala. va muljumesc frumos.

Domnul pre9edinte de 9edin+a Socolovici Razvan Mihai
Urmatoarea Tnscriere la cuvant, doamna consilier general Anamaria

Gram

Doamna consilier Gram Anamaria

Buna ziua. Muljumesc mult pentru cuvantul acordat, domnule
pre9edinte. Cred ca 9tili ca pe 5 septembrie a cazut un copac in Parcul
Carol langa un Ioc de joaca 9i avand Tn vedere ca sunt reprezentant Tn
Compania Parcuri, 9tiu ca au fost suspendate avizele Tn luna aprilie, eu
atunci am discutat cu consiliera §tefania Simion care este pe mediu, a
domnului Primar General, 9i mi-a spus ca pana la sfar9itul lunii mai vor fi
verificate toate cele 122 de avize care au fost suspendate 9i voiam sa
Tntreb care este stadiut de verificare a avizelor? cate au fost verificate

pana acum? §i o a doua Tntrebare, a reu9it Directia de Mediu sa cumpere
un tomograf de arbori, un scanner, pana acum? Muljumesc.

(

Domnul Primar General Nicusor DAN
Pentru ambele Tntrebari raspunsul este ca procedura de achizitie

este Tn curs. Pentru prima Tntrebare, nu avem, in opinia mea, nu avem
speciali9ti Tn DirecTia de Mediu daca care sa ne spuna daca un copac e
bolnav sau nu 9i daca este un risc pentru eI sa cada sau nu 9i atunci am
apelat Ia o achizijie externa care, din pacate, a durat mai mult decat ne-
am a9teptat 9i acela9i lucru pentru achizijia de tomograf, dupa cum 9tili,
noi avem tomografe la companiile municipale numai ca nu putem, nu e
legal sa le transferam la municipalitate.

(

Doamna consilier Gram Ana Maria
Dar nu am putea macar sa-I Tnchiriem pana se termini procedura de

achizijie, sa Tnchiriem un tomograf? §tiu ca sunt doua la Compania
Tntrejinere Spajiu Verde 9i Arbori.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Tot o procedura de achizijie este 9i la inchiriere, din pacate.

non
V'



Doamna consilier Gram Ana Maria

injeleg ca procedura achizijiei este Tn curs. Ar putea fi o varianta sa
angajam caIiva speciali9ti la Directia de Mediu care sa verifice arborii
pentru care se elibereaza avizele? Peisagi9ti sau nu 9tiu care este ...

Domnul Primar General Nicusor DAN

Pi aici a fost inijiata procedura de concurs. Cam Tntr-o luna cred ca
o sa avem oameni angaja Ii. Deci am scos Ia concurs din Direcjia de Mediu,
8 sau 9 pozilii.

Doamna consilier Gram Ana Maria

Muljumesc mult pentru informare. Sper sa reu9im cat mai repede.
(

Domnul pre9edinte de sedin@ Socolovici Razvan Mihai
Urmatoarea Tnscriere la cuvant, doamna consilier general Manuela

Muresan.

Doamna consilier Muresan Manuela
Buna ziua tuturor. leri am fost invitata Bucuresti FM Tntr-o dezbatere

legata de mediu, eu fiind membru Tn Comisia de Mediu a Consiliului
General. De asemenea, a mai fost invitat §i un cetatean, iar dezbaterea s-
a dovedit a fi despre Parcul Ci9migiu 9i nu despre mediu Tn general la nivel
de Bucure9ti. S-au formulat multe Tntrebari Tn acea dezbatere,
raspunsurile toate sunt la domnul Primar General, deci au fost situajii in
care eu, din pozijia mea de consilier general, chiar 9i Tntr-o comisie de
mediu nu aveam cum sa cunosc acele lucruri, de exemplu care este planul
pentru Ci9migiu, daca exista deja un plan, daca se va elabora anul viitor
9i astfel nu am putut sa dau un raspuns elocvent, dar s-a pus o Tntrebare
pe care a9 vrea sa o adresez mai departe dornnului Primar General,
pentru ca este o Tntrebare punctuala, referitor la curajenie 9i tocmai prin
aceasta rectificare bugetara tragem nadejde cu totii ca 9i curatenia Tn

Ci9migiu se va vedea in cateva zile, dar 9i la paza, pentru ca a fost o
situajie cu paza anul acesta, nu a fost paza, 9tim de ce, s-a initiat pe
SICAP o licita jie, a fost contestata, apoi contestajia a fost anulata 9i din
partea cetajenilor 9i celor care fac pi

<



Domnul Primar General Nicusor DAN
Legat de prima parte a Tntrebarii, este, cum sa spun, sunt doua

componente: una este curajenie, ’Fntrejinere spajiu verde existent, asta e
ceva ce putem sa facem fara plan, dupa aceea este chestiunea pe care
multi lume o sesizeaza de probleme la alei 9i asta din nou este o asfaltare
care poate sa fie facuta imediat ce avem banii, fara sa facem un plan, pur
9i simplu asfaltam aleile care sunt acum pe configura jia lor actuala.
'intrebarea este daca schimbam oi bordurile sau nu, de la caz la
caz. Pentru plan, in Ci9migiu, dupa cum 9tili, a existat Tn administra jia
anterioara, a existat un proiect pe care administrajia a refuzat sa-I faca
public, daca vreji iI cautam prin arhive sa-I gasim. Speciali9tii au ridicat
atunci obiec Iii ca se maresc excesiv aleile 9i ca se defri9eaza prin asta
mulji copaci, deci daca e sa facem o reamenajare Tn momentul Tn care
vom avea banii, va trebui sa angajam ni9te speciali9ti foarte buni care sa
faca un plan care sa dea acestui parc monument prestigiu pe care trebuie
sa iI aiba. in ceea ce prive9te paza, e ceva ce trebuie sa decidem
Tmpreuna, daca o sa mergem Tn continuare pe ALPAB care cu angajajii
lui sa Tngrijeasca parcul sau daca mergem pe externalizarea acestui
serviciu. Pentru ca daca mergem pe varianta Tn care angaja Iii no9tri ai
ALPAB lucreaza Tn parc, atunci nici nu o sa avem nevoie de mare paza
specializata pentru ca se presupune ca oamenii aia sunt in parc 9i matura
alei, Tngrijesc iarba, se asigura sa repare eventualele stricaciuni la mobilier
9i a9a mai departe. Dar este o decizie pe care trebuie sa o luam Tmpreuna.

(

Doamna consilier Muresan Manuela
Muljumesc. Cetajenii se refereau la paza inclusiv pe perioada nopjii.

Pentru ca Tnchiderea parcului noaptea nu ar fi totu9i o idee buna, nu este
dorita de cetajeni, dar pentru siguranja lor, ei s-au referit Tn mod special la
paza pe timpul nopjii. gi evident, au facut 9i referiri la instalarea de camere
de luat vederi, dar ca o prima urgenla ar fi paza pe timpul nopjii.
Muljumesc mult pentru tot raspunsul.

(

Domnul presedinte de 9edin+a Socolovici Razvan Mihai
Am sa dau cuvantul domnului consilier general Nicorel Nicorescu.

Domnul Consilier Nicorescu Nicorel

bugetului
informajii desprePrim i
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stadiul investitiilor setate Tn 2021, investitii susjinute de grupul USR-PLUS
la adoptarea acestui buget. Revenim cu aceasta solicitare astazi.
A9teptarea noastra 9i credem a bucure9tenilor este ca aceste investi Iii sa
se desfa9oare Tn 2021 . Deocamdata 9tim ca sunt Tncepute doua dintre ele,
ma refer aici la §antierul de la Doamna Ghica, in colaborare cu Primaria
Sectorului 2 9i lucrarile la blocul pentru locuin je sociale din Prelungirea
Ghencea. Prin urmare, solicitam informatii despre inca 11 obiective de
investi{ii prevazute Tn bugetul pentru 2021, 9i anume:

1. Planul Urbanistic General, am prevazut circa cinci milioane de lei
in primavara ;

2. Strategia pentru sanatate pentru Bucure9ti;
3. Reanalizarea, refacerea proiectului tehnic pentru Spitalul

Metropolitan ;
4. Revizuirea PICA, Planul Integrat de Calitate a Aerului;
5. Reconfigurarea, reproiectarea pistelor de biciclete, pentru care

precizam ca am prevazut finanjarea unor studii de trafic 9i am dori, daca
9tili, despre reconfirmarea liniei de finanjare din partea Ministerului
Mediului pe acest domeniu;

6. Continuarea proiectului Energetica Servicii pentru reabilitarea
celor 20 de kilometri de !eava pe conductele principale, iar aici precizam
ca anunjarea ca9tigatorilor licitajiilor desfa9urate 9i Tnceperea lucrarilor au
fost promise inca de acum cateva luni;

7. Consolidarea 9i continuarea proiectelor depuse pentru finanjarea
prin PNRR. Am dori sa 9tim studiul elaborarii documentajiilor. §tim cu tolii,
inijial au fost doar ni9te schite 9i o intentie pentru mare parte dintre ele.

Urmatorul punct este Registrul Verde;
Urmatorul, s-a mai discutat la 9edin Ta anterioara, dar din punctul

nostru de vedere nu au fost explicajiile foarte clare, despre auditul
companiilor municipale, cu tolii 9tim ca am cerut un audit extern care sa
purceada la verificarea, inclusiv din trecut, a eficien jei economice 9i a
contractelor executate de catre aceste companii municipale;

Urmatorul punct ar fi supralargirea din Prelungirea Ghencea. Aici
cred ca am auzit ceva zvonuri , dar a9 vrea domnul primar sa ni le confirrne;

lar ultimul punct ar fi despre Sistemul Inteligent de Management al
Traficului. §tim cu tolii ca a fost prins Tn bugetul pe acest an 9i nu 9tim
despre continuarea acestui proiect, la feI.

Multumesc frumos!

(

(

Domnul Primar General Nicusor DAN
O sa va dau cateva raspunsuri.
’in primul rand, cele mai mari obiective



§antierul de la Glina functioneaza, acolo am avut cel mai mare risc
pentru ca sunt deja cheltuiji, in opinia mea, peste 100 de milioane de euro
9i trebuie sa terminam pana Tn 2023.

Aji menjionat deja Doamna Ghica, ati men{iona blocul social.
Lucrarea din Prelungirea Ghencea depinde de bugetul de azi, e o

chestiune tehnica. Chestiunea tehnica vine din faptul ca dirigentia de
9antier era facuta de Compania de Dezvoltare Durabila. Pentru ca
dirigen jia de 9antier sa treaca la Compania Energetica, lucrul cel mai
simplu pentru ca nu mai trebuie sa facem achizitia clasica, avem nevoie
de rectificarea din bugetul de azi.

De asemenea, parcarea din Pantelimon e aproape gata.
De asemenea, Henri Coanda, bucata dinspre Bucure9ti, e aproape

§i, de asemenea, cladirea din Bulevardul Elisabeta, fostul sediu al
gata

Primariei Sectorului 5, lucrarile sunt in desfasurare
PICA este Tn procedura de achizitie.
Lucrarile de termie, Energetica are 13 kilometri, ceilalti 40 de

kilometri sunt sco9i Tn patru loturi Tn licitajie. E posibil si avem un raspuns
azi, daca Comisia nu va fi nevoita sa mai solicite clarificari de la ofertanti,
cum a facut-o deja de doua ori 9i de asta a amanat termenul de declarare
a ca9tigatorilor ofertelor.

Pe piste de biciclete a9 dori sa avem o discutie imediat dupa ce vom
avea discu jia pe strategia de parcare. Pentru ca, in opinia mea, orice
discu jie despre traficul din Bucure9ti trebuie sa Tnceapa cu strategia de
parcare, pentru ca cel mai important este sa vorbim de spatiul pe care
putem sa TI ca9tigam prin ma9ini, eliberand locul ocupat de ma9inile
parcate pe prima banda acum.

La celelalte va raspund Tn scris.

(

(

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Urmatoarea inscriere este doamna consilier general Ana Ciceala.

Doamna Consilier Ciceala Ana Maria
Buna ziua, tuturor!
Aveam o remarca de facut, apropo de discujia pe lipsa peisagi9tilor

de la Direcjia de Mediu 9i de la A.L.P.A.B., peisagi9ti care ar putea sa
evalueze corect daca anumiji arbori necesita defri9are sau pot fi
Tnsanato9i li prin diverse interven Iii, dar voiam sa remarc doua lucruri.

Prirnul, ca va dura procesul acesta de angajare, sunt convinsa ca
mai mult decat o luna. Adica estimarea pare optimista, de o luna, totu§i.
Si ca solul
Asociatia
anul 2016



special cu ei, prin care, pana la completarea organigramelor de la Direcjia
de Mediu 9i A.L.P.A.B. 9i angajarea efectiva a acelor peisagi9ti, ei sa se
ocupe, cum spuneam, pe proiect, de evaluarea aceasta a arborilor 9i
evaluarea sa fie cuprinsa Tn avizele de defri9are, sau nu, care sunt date.
Tocmai pentru a evita accidente potenjial grave cum putea sa fie acesta
cu arborele cazut langa locul de joaca, dar sunt foarte multe locuri din
Bucure9ti unde probabil e aceasta situajie, oricum. Pe de alta parte, voiam
sa spun ca, din experienja mea de pana acum, de obicei avizele de
defri9are, tocmai din lipsa acestor oameni care sa evalueze starea de
sanatate a arborilor, nu sunt cerute de catre institu Iii, sau de catre privati,
sau de catre A.L.P. A.B., pentru arborii cei mai periculo9i. Din contra, de
multe ori sunt cerute pentru arbori sanato9i. A9a ca, de9i exista tentajia sa
suprapunem avizele de defri9are care nu se mai dau sau sunt suspendate
'in acest moment, peste arborii care Tntr-adevar ar avea nevoie de
defri9are, fiindca nu mai pot fi recupera Ii, va spun ca, in realitate, de multe
ori nu este cazul 9i suprapunerea respectiva nu exista 9i de aici 9i urgenta
de a avea ace9ti speciali9ti pe teren, cat mai repede cu putin A. lar legat
de achizi+ia tomografului pe care ace9tia ar putea sa iI foloseasca, din cate
9tiu exista Ia A.L.P. A.B., in acest moment, achizijionat un tomograf, daca
nu cumva l-a furat cineva Tntre timp. Dar ma Tndoiesc, totu9i, ca ar fi putut
disparea din inventarul acestora. Muljumesc!

(

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
O.K. Ultima Tnscriere la cuvant este domnul Andrei Badiu.

Domnul Consilier Badiu Andrei
Tot in legatura cu subiectul legat de defri9area copacilor. Ma bucur

ca doamna Ciceala a reluat subiectul, acum sigur ca este important sa
vedem care copaci sunt sanato9i sau daca au scorburi ascunse, singurul
fapt ce poate fi demonstrat cu un tomograf , dar sunt copaci nu pujini unde
este evident ca nu sunt sanato9i, discutam de copaci carora li se
descuameaza coaja semne ca ei nu mai sunt vii de mai mult de doi ani.
Nu mai departe de cateva sute de metri de Primaria Capitalei, la
Universitate sunt doi astfel de copaci 9i cred ca este o problema care nu
mai poate sa se lungeasca avand Tn vedere ca vine toamna, vine Tnghejul,
vin vijeliile 9i vreau sa va Tntreb domnule Prirnar: nu credeji ca este oportun
sa revenim la ni9te avize generale de defri9are a copacilor, sigur cu
corecturile necesare avand Tn vedere sa evitam posibilitatea unora de a

(



Domnul Primar General Nicusor DAN
Acele avize generale, ar fi corect sa fie date, daca noi am avea

capacitatea 9i sa supraveghem modul Tn care ele sunt executate, dar nici
pe asta nu o avem Tn momentul acesta. O sa o avem dupa ce se termini
procedura asta, procedura asta de concurs. Sper eu, adica sper ca vor
veni oameni competen li care se Tnscrie Ia concurs sa iI ca9tige 9i sa faca
activitatea asta de supraveghere.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
va multumesc frumos domnule Primar General, va multumesc

domnule consilier.
in acest moment, constat ca nu mai sunt decat 18 consilieri prezenti

9i din lipsa de cvorum am sa declar 9edinja inchisa.

(
Doamna Consilier Petre Stefania
V-am cerut cuvantul domnule pre9edinte.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Scuze Tnainte.... scuze acum mi-au aratat colegii de la tehnic ca era

Tnscris Tntai domnul Andrei Rigu 9i apoi doamna §tefania Petre.

Domnul Consilier Badiu Andrei
Buna ziua domnule pre9edinte, ma auziji?

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Da, auzim.

Domnul Consilier Badiu Andrei
Muljumesc. Da obsew 9i eu ca nu mai este cvorum pentru aceasta

9edin@ 9i nu pot sa nu observ ca consilierii generali din grupul PNL Tnva Ta
de la colegii din Parlament sa nu asigure cvorumul, de9i este o 9edin@
convocata nu s-au terminat toate punctele de pe ordinea de zi 9i aleg sa
faca acest lucru, de9i au fost mandata li te catre cetateni sa ii reprezinte Tn
cadrul Consiliului General. Este pacat ca se Tntarnpla acest lucru.

Multumesc!

(

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Doamna Stefania Petre.
Muljumesc domnule Rigu

Doamna Consilier Petre Stefania
Muljurnesc domnul domnule pr(

momentul acesta sunt Tntr-adev3r doi
fM, sa notam ca in
;b-}LUS Tn 9edinla
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inca, de asemenea obsew ca ni se realatura din colegii de la PMP, ceea
ce este laudabil, pentru ca 9tili mai aveam un punct pe ordinea de zi §i
anurne proiectul Promenada Verde, un proiect pe care bucure9tenii Tl
a9teapta 9i eu speram ca nu ajungem Tn Consiliul General la utilizarea
unor tertipuri procedurale, care sa afecteze deciziile acestui Consiliu.
Daca vom continua in modul acesta, sigur se poate, dar ar trebui sa
spunem exact cine utilizeaza genul acesta de mijloace 9i poate ca vor sa
explice 9i de ce apeleaza la aceste tertipuri procedurale. Este anormal si
ma a9tept sa demonstram ca suntem Tn slujba oamenilor, oamenii ne-au
votat, sa fim aici si sa luam decizii.

Multumesc frumos!

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Multumesc frumos doamna consilier Stefania Petre. Dau cuvantul

domnului consilier general Dan Milea.(

Domnul Consilier Milea Dan
Muljumesc frumos, domnule pre9edinte. Ma adresez

dumneavoastra, injeleg ca sunteji singurul reprezentant la momentul de
faR din PNL. M-a bucurat mai devreme faptul ca cel pujin o parte din
colegii dumneavoastra voiau macar sa discute de Promenada Verde. Este
un proiect pregatit de Primaria Sectorului 1 pe care noi iI a§teptam de 9
luni de zile, avem totul pregatit, sUm numai Tn acest protocol. Poate Ti
informaji 9i pe colegii dumneavoastra ca acest proiect, efectiv Promenada
in jurul lacurilor, s-a tot Tncercat sa se faca de vreo 16 ani. in momentul de
fala deci este un traseu verde in jurul celor 3 lacuri Baneasa, Grivita si
Straule9ti, deci este un proiect de interes public, deci nu are nimic
personal, meschin sau 9tiu 9i eu interese de grup, este exclusiv Tn interesul
cetajenilor. Poate le amintiji colegilor dumneavoastra, inclusiv colegii lor
de la Sectorul 1 au votat acest protocol, deci a fost unanimitate, inclusiv
consilierii locali de la PSD 9i PMP au votat. Deci nu Tmi imaginam ca acest
protocol, care este momentul de faji o formalitate, va fi respins Tn Consiliu
General. In momentul de fala noi avem nevoie de acest protocol, pentru a
demara cadastrarea malurilor de lac, pentru ca acum 14 ani de zile ALPAB
a facut o treaba buna, una dintre pujinele pe care le-a facut, cand 9i-a
cadastrat luciu de apa, a cadastrat toate malurile de lac, care erau
disponibile, care nu fusesera retrocedate in mod abuziv catre privat.
Practic, noi prin acest protocol dorim ca tot ce este dincolo de luciu de apa
sa fte cadastrat, dezmembrat 9i prin acest protocol sa treaca Tn

. Lungimea
din aceasta

ALPAB si
Deci din
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administrarea Sectorului 1, astfel sa se al
acestei promenade este de aproximativ #de
lungime este domeniu public, deci pra,
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trei ..., jumatate sunt in zona Straule9ti. Noi avem discutii cu marii
investitori de acolo, care T9i fac PUZ-uri, am discutat cu ei, sunt foarte,
foarte Tncanta Ii, sunt dispu9i sa ne dea accesul Ia Ioc, sa ne dea drumul
de ..., deci practic avem colaborarea lor, va fi o cedare. Restul de 2, 3 km
sunt proprieta li private pe care not Ie vom rezolva Tn baza acestui protect,
fie prin pontoane, fie prin amenajarea malurilor de lacuri Tn consola, deci
chestia asta o vor stabili speciali9ti. Acest protocol care ne baga Tn cicluri
de luni de zile este al doilea pe care noi I-am votat la Sectorul 1.
Tntotdeauna ne-am lovit de tot felul de chichije, cu luciul de apa, cu maluri,
fara maluri 9i acum Tnjeleg ca ne lovim frontal de vointa consilierilor
generali de la PNL. Este foarte pacat ca stam Tn Ioc 9i cred ca ar fi cazul
sa aveji o discu jie serioasa 9i sa va Tntrebaji: De ce a ajuns PNL-ul in
PMB? Ce doresc de fapt?

Deci faptul ca ei se opun unui proiect de interes public, este
regretabil, foarte, foarte regretabil. Noi in momentul de fala...caietele de
sarcini pentru PUZ-ul Promenada Verde, care va integra acest proiect
pentru cele trei lacuri.

Deci a9teptam sa vedem cum reacjioneaza colegii dumneavoastra
9i sa ne transmita 9i noua care a fost motivul pentru care au ie9it din
sedinta.

Multumesc frumos!

(

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Multumesc domnule Dan Milea.
Dau cuvantul si domnului Primar General.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Da, cu titlu general, fara sa intru Tn discujiile acestea punctuale, noi

avem o coalijie care funcjioneaza la Bucure9ti Tntre trei partide 9i am
rugarnintea la fiecare din aceste trei partide sa pastram distanja Tntre ce
se discuta privat 9i ce se discuta public, pentru ca e foarte simplu sa
lansam polemici 9i sa ne ducem Tntr-o zona din care sa nu ne mai putem
Tntoarce.

<

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Muljumesc domnule Primar general.
Declar sedinta Tnchisa
O zi buna tuturor.

§edinja extraordinara aC4)nsiliului
s-a Tncheiat Ia ora 10:58

k

Bucurest i



Nota: Procesul-verbal a fost redactat Tn conformitate cu Tnregistrarea
audio comunicata de catre Direcjia Generala Logistica – Directia
Informatica, iar consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultate generate de platforma online de videoconferinta WebEx pe care
s-a desfa9urat 9edinja, care constituie anexa la prezentul proces-verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR GENERAL
AL MUNICIPIULUI BUCURESTI

Georgiana7agf:Ir /Socolovici RazvanMihai
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( Redactat 9i verificat:
Titiri§ca Vilma
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pv.txt
1.Procesul verbal al §edintei ordinare a Consilului General al Municipiului Bucure9ti
din data de 01.09.2021.

A.Pentru 29/30 ( 97%)
B.Tmpotriv5 0/30 ( 0%)
C.Ablinere 0/30 ( 0%)

Niciun r5spuns 1/30 ( 3%)

ABC

MuresanManuela I X ! I
Stefania Petre I X 1 1
Stefan Stofor I X 1 1 1
HoriaTomescu I XI I

I

qtelian Bujduveanu IX 1 1 1
PodarMarian-Vasile IX 1 1 1
costin hazarian I X 1 1 1
Diana Mardarovici IX 1 1 1
Anamaria Alina Gram I XI I
Andrei Rigu I X I I I
adrian florescu I I I I
Catalin Deaconescu IX I I I
Gabriel Rau I X I I I
LuminitaSerban I X 1 1 1
Razvan Mitu I X 1 1 1
andrei ionescu IX 1 1 1
/ALENTIN NECULA IX 1 1 1
Gabriel Radulescu IX 1 1 1
Adrian Moraru I X 1 1 1
Florin Covaci I X 1 1 1
Ana Ciceala IX 1 1 1
Nicorel Nicorescu IX 1 1 1
CosminSmighelschi IX I I I
catamilitaru I X 1 1 1
Andrei Badiu I XI I
Dan Milea IX 1 1 1
Roxana Cantea I X 1 1
Sanda Hristudor I X 1 1
lonutAruxandei I X 1 1

I

11

I
I
I
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RAZVAN SOCOLOVICI IX I I I
pv.txt
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presedinte sedinta..txt
1.Propunere Razvan Socolovici - presedinte sedinta

A.Pentru 30/31 ( 97%)
B.Tmpotriv5 0/31 ( 0%)
C.Ablinere 0/31 ( 0%)

Niciun r5spuns 1/31 ( 3%)

ABC

Muresan Manuela I X 1
Stefania Petre I X 1 1
Stefan Stofor I X I I I

I

HoriaTomescu I X I I I
Stelian Bujduveanu IX 1 1 1

, DodarMarian-Vasile lx I I I
costin hazarian I X 1 1 1
Diana Mardarovici IX ! ! I
Anamaria Alina Gram 1 Xl I
Andrei Rigu I X I I I
Catalin Deaconescu IX 1 1 1
Gabriel Rau I X 1 1 1
LuminitaSerban I X I I I
Razvan Mitu I X 1 1 1
andrei ionescu I X 1 1 1
VALENTINNECULA IX 1 1 1
Gabriel Radulescu IX 1 1 1

' \drian Moraru I X 1 1 1
Florin Covaci I X 1 1 1
Ana Ciceala IX 1 1 1
Nicorel Nicorescu IX 1 1 1
CosminSmighelschi IX 1 1 1
catamilitaru I I I I
Andrei Badiu I X 1 1
Dan Milea IX 1 1 1

I

adrian florescu I X I I I
MelciuFlorin I X 1 1 1
Roxana Cantea I XI I
SandaHristudor I X 1 1
lonutAruxandei I X 1 1

I I

I
I
I

Pagina I



presedinte sedinta..txt
RAZVAN SOCOLOVICI IX I I I
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suplimentare pct3.txt
1.Propunere suplimentare ordine de zi cu pct 3.

A.Pentru 25/32 ( 78%)
B.'i'mpotrivi 0/32 ( 0%)
C.Abtinere 7/32 ( 22%)

Niciun r5spuns 0/32 ( 0%)

ABC

MuresanManuela I X 1 1 1
Stefania Petre I X 1 1 I
Stefan Stofor I X 1 1 1
HoriaTomescu I X 1 1 1
Stelian Bujduveanu 1 1 IX 1

f DodarMarian-Vasile IX 1 1 1
costin hazarian 1 1 IX 1
Diana Mardarovici 1 1 IX 1
Anamaria Alina Gram I XI I
Andrei Rigu I X I I I
Catalin Deaconescu IX 1 1 1
Gabriel Rau I X 1 1 1
LuminitaSerban I X 1 1 1
Razvan Mitu 1 1 IX I
andrei ionescu 1 1 IX 1
VALENTIN NECULA IX 1 1 1
Gabriel Radulescu IX 1 1 1

' ,drian Moraru 1 1 1 Xl
FlorinCovaci I X 1 1 1
Ana Ciceala IX 1 1 1
Nicorel Nicorescu IX 1 1 1
CosminSmighelschi IX 1 1 1
catamilitaru 1 1 IX I
Andrei Badiu I X 1 1 1
Dan Milea IX 1 1 1
adrian florescu I X 1 1 1
MelciuFlorin I X 1 1 1
lonel Puscas I X 1 1 1
Roxana Cantea I X 1 1 1
Sanda Hristudor I X 1 1 1
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suplimenta re pct3.txt
lonutAruxandei I X 1 1 1
RAZVAN SOCOLOVICI IX 1 1 1
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propunere pct 4.txt
1.propunere suplimentare pct 4 cu imputernicire expresa
colaborare ALPAB cu sect.1 - Promenada Verde

A.Pentru 22/32 ( 69%)
B.impotriv5 0/32 ( 0%)
C.Ablinere 10/32 ( 31%)

Niciun r5spuns 0/32 ( 0%)

asociere protocol

ABC

MuresanManuela I X 1 1
Stefania Petre I X 1 1 1
Stefan Stofor I X 1 1 I
HoriaTomescu IX 1 1 1

, Stelian Bujduveanu 1 1 IX I
PodarMarian-Vasile IX 1 1 1
costin hazarian 1 1 IX 1
Diana Mardarovici 1 1 1 Xl
Anamaria Alina Gram I XI I
Andrei Rigu I X 1 1 1
Catalin Deaconescu 1 1 IX I
Gabriel Rau I X 1 1 1
LuminitaSerban I X 1 1 1
Razvan Mitu 1 1 IX 1

andrei ionescu I X 1 1 1
VALENTIN NECULA IX 1 1 1

' iabrieIRadulescu IX 1 1 1
Adrian Moraru 1 1 IX 1
Florin Covaci I X 1 1 1
Ana Ciceala IX 1 1 1
Nicorel Nicorescu IX 1 1 1
CosminSmighelschi IX 1 1 1
catamilitaru 1 1 IX I
Andrei Badiu 1 1 1 Xl
Dan Milea IX 1 1 1
adrian florescu I X 1 1 1
Melciu Florin 1 1 1 Xl
lonel Puscas I X 1 1 1
Roxana Cantea I X 1 1

I

I
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propunere pct 4.txt
I
I
1 x 1

Sanda Hristudor I X 1
lonut Aruxandei I X 1
RAZVAN SOCOLOVICI I

I
I
I
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oz.txt

1.Ordinea de zi a §edintei Consiliului General al Municipiului Bucure§tj din data de
07.09.2021 in integralitatea sa.

A.Pentru 30/32 ( 94%)
B.Tmpotriv5 0/32 ( 0%)
C.Ablinere 1/32 ( 3%)

Niciun r5spuns 1/32 ( 3%)

ABC
========He=nnn+•=W=WW=======nnl•

MuresanManuela I X 1 1 1
Stefania Petre I X 1 1 1
Stefan Stofor I X 1 1 1
HoriaTomescu IX 1 1 1

t Stelian Bujduveanu lx 1 1 1
PodarMarian-Vasile IX 1 1 1
costin hazarian I X 1 1 1
Diana Mardarovici IX 1 1 1
Anamaria Alina Gram 1 Xl I
Andrei Rigu I X 1 1 1
Catalin Deaconescu IX 1 1 1
Gabriel Rau I X 1 1 1
LuminitaSerban I X I I I
Razvan Mitu 1 1 1 X 1
andrei ionescu I X 1 1 1
VALENTIN NECULA IX 1 1 1

' Jabriel Radulescu IX 1 1 1
Adrian Moraru I X 1 1 1
Florin Covaci I X 1 1 1
Ana Ciceala IX 1 1 1
Nicorel Nicorescu IX 1 1 1
CosminSmighelschi IX 1 1 1
catamilitaru I X 1 1 1
Andrei Badiu I I I I
Dan Milea IX 1 1 1
adrian florescu I X 1 1 1
MelciuFlorin I X 1 1 1
lonel Puscas I X I I I
Roxana Cantea I XI I I
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oz .txt

Sanda Hristudor I X I I I
lonutAruxandei I X 1 1 1
RAZVAN SOCOLOVICI IX 1 1 1
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pct2.txt
1.Pct.2. Proiect de hotirare privind rectificarea bugetului propriu al Municipiului
Bucure;ti pe anul 2021.

A.Pentru 32/32 ( 100%)
B.Tmpotriv5 0/32 ( 0%)
C.Ablinere 0/32 ( 0%)

Niciun r5spuns 0/32 ( 0%)

ABC

MuresanManuela I X 1 1
Stefania Petre I X 1 1 1
Stefan Stofor I X 1 1 I
HoriaTomescu IX 1 1 1

, ’qtelian Bujduveanu IX 1 1 1
PodarMarian-Vasile IX 1 1 1
costin hazarian I X 1 1 1
Diana Mardarovici IX 1 1 1
Anamaria Alina Gram I XI I
Andrei Rigu I X I I I
Catalin Deaconescu IX 1 1 1
Gabriel Rau I X 1 1 1
LuminitaSerban I X I I I
Razvan Mitu I X 1 1 1
andrei ionescu I X } I I
VALENTINNECULA IX 1 1 1
iabriel Radulescu IX 1 1 1
Adrian Moraru I X 1 1 1
Florin Covaci I X 1 1 1
Ana Ciceala IX 1 1 1
Nicorel Nicorescu IX 1 1 1
CosminSmighelschi IX 1 1 1
catamilitaru I X 1 1 1
Andrei Badiu I XI I
Dan Milea IX 1 1 1
adrian florescu I XI I
Melciu Florin I X 1 1 1
lonel Puscas I X 1 1 1

I

I

Roxana Cantea I X 1 1 1

I
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pct2.txt
SandaHristudor I X I I I
lonutAruxandei I X 1 1 1
RAZVAN SOCOLOVICI IX 1 1 1
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V

PRIMARIA MUNICIPIULUI
BUCURE§TI
Secretar General

ERATA

la procesul - verbal al 9edin jei extraordinare a Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti din data de 07.09.2021, ora 10.00

Prin prezenta se corecteaza urmatoarele:
se menjioneazi Tn mod corect numele 9i prenumele doamnei

consilier general Gram 9i anume: Gram Anamaria Alina; 9i
-pagina 13 a procesului-verbal, la al cincilea 9i Ia al 9aptelea alineat,
in sensul ci, dintr-o eroare de redactare, s-a menjionat ci a luat
cuvantul domnul consilier general Badiu Andrei, in Ioc de domnul
consilier general Rigu Andrei-Daniel, a§a cum rezulta din
inregistrarea audio a §edin jei C.G.M.B.

SECRETAR GENERAL

DIRECTOR EXECUTIV,
Mariana Brod

$ef Serviciu ,
Tanasoff Camelia

Bd. Regina Elisabeta nr. 47, cod po gal 050013, sector 5, Bucure gi, Romania
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